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Op 4 mei staan we stil bij de onderdrukking van Nederland en de 
verschrikkingen van de toenmalige inwoners tijdens de oorlog. 

Op 5 mei vieren we 75 jaar vrijheid en vrede in Nederland. 

Vanaf 6 mei strijden we weer verder voor een rechtvaardige en 
vrije samenleving van en voor iedereen. 

Herdenking in Westerveld anders 
Het is de gewoonte dat op 4 mei burgemeester, wethouders of 
raadsleden een toespraak houden en/of een krans leggen bij de 
oorlogsmonumenten in Westerveld. 
Dat gaat dit jaar niet door vanwege de coronacrisis.  

B&W overrompelen iedereen met nieuw 
plan voor afvalinzameling, maar de raad 
eist zijn rol op 
Het begint er mee dat de wethouder de gemeenteraad van 
Westerveld op 31 maart j.l. verrast met een mededeling dat de 
inzameling van oud papier gaat veranderen. Niet de scholen en 
verenigingen zouden langer het oud papier ophalen, maar de 
gemeente. Tien weken later zouden er al nieuwe, blauwe 
containers voor het oud papier bij de huizen worden geplaatst. 
De gemeenteraad weet van niets. CDA en PvdA zijn veront-
waardigd en hebben gezamenlijk direct schriftelijke vragen 
gesteld aan B&W. 

Dat het voornemen slecht valt bij de inwoners, blijkt wel uit het 
feit dat ons bericht op Facebook over die schriftelijke vragen 
maar liefst 3050 personen heeft bereikt en 13 maal is gedeeld. 
Al op 8 april komt het college terug op zijn voornemen. 
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Over ‘BERICHTEN'  
 

Eens in de maand brengen wij u 
op de hoogte van de 
belangrijkste onderwerpen, 
waar fractie en bestuur van 
PvdA Westerveld zich mee 
bezig houden.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over fractieaangelegenheden 
kunt u mailen naar Chrisstien 
Dollekamp of haar bellen op 
(06) 53 85 13 51.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over bestuursaangelegen-
heden kunt u mailen naar Fenna 
Leibbrand of haar bellen op 
(0521) 59 00 87.  

 
1 mei toespraak  
 

Op 1 mei sprak Jacob Bruintjes, 
voorzitter van PvdA Drenthe, zijn 
1 mei toespraak uit.  
 

Wij sturen de tekst van zijn 
toespraak mee in de papieren 
versie van BERICHTEN voor 
onze leden die geen gebruik 
maken van internet.  

  

BERICHTEN  
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Een paar weken later blijkt de verandering in papierinzameling 
deel uit te maken van een plan van B&W om de gehele 
afvalinzameling opnieuw in te richten. Omdat de hoeveelheid 
opgehaald restafval nog verder moet worden teruggebracht.  

Er moet een een grondige evaluatie plaats vinden van het huidige  
afvalinzameling, vindt de PvdA-fractie. Zolang die er nog niet is, 
kan toch moeilijk worden besloten tot wijziging.  

Om de doelstellingen te behalen van minder kilo’s restafval per 
inwoner, is één van de opties van de gemeente om over te 
stappen op ‘Diftar’. Dat kan betekenen dat per keer dat een 
container geleegd wordt, moet worden betaald. Of dat het 
restafval door de inwoners naar een ondergrondse container moet 
worden gebracht, waarvoor ook per keer betaald moet worden. 

De PvdA-fractie schrijft vooralsnog geen voorstander van de 
plannen van het college te zijn.   
De discussie in de gemeenteraad is nog lang niet ten einde. 

Jubilea  

Dit jaar zijn er 2 jubilarissen onder ons.  
Partijgenoot M. Westerhof uit Dwingeloo (op de foto samen met 
echt- en partijgenote G. Westerhof-Dooren) ontving op 1 mei een 
penning en een bos rozen voor 65 jaar lidmaatschap.  
Een andere partijgenoot, die anoniem wil blijven, kreeg een 
speldje en een bos rozen, omdat hij 50 jaar lid is van de PvdA.  
Wij feliciteren beiden van harte met hun jubileum. 

 P.C. (Nel) van der Veer-Biersma  ✝
Op 30 maart is Nel van der Veer-Biersma op 91 jarige leeftijd 
overleden. Zij woonde de laatste tijd in De Weyert in Dwingeloo.  
Daarvóór woonde zij jarenlang in Diever, samen met haar man, 
die enige jaren geleden is gestorven. Nel van der Veer en haar 
man waren vrijwel vanaf de oprichting van de PvdA lid.
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Ledenvergadering via 
internet  
 

Zolang het nog niet verantwoord 
is ledenbijeenkomsten te houden, 
biedt het organiseren van een 
ledenvergadering via internet 
uitkomst.  
 

Het partijbureau maakt dat 
mogelijk. Met behulp van het 
programma BigBlueButton 
kunnen ledenvergaderingen 
belegd worden, waarin ook 
rechtsgeldige besluiten genomen 
kunnen worden, zoals de 
vaststelling van de jaarrekening 
van de afdeling. Daar krijgen we 
tot eind juli de tijd voor.  
 

Als bestuur gaan we binnenkort 
overleggen hoe en wanneer we 
een vergadering kunnen 
beleggen. Daarbij moeten we 
ook een oplossing vinden voor 
leden, die geen gebruik maken 
van het internet.  
 

NB: BigBlueButton is een veilige, 
opensource video conferentie 
omgeving. Deze software wordt 
veelvuldig bij universiteiten en 
onderwijsinstellingen gebruikt.  

 
Hoe we uit de 
coronacrisis komen  
 

Lodewijk Asscher schreef er een 
essay over, waarover hij met een 
ieder in gesprek wil gaan.  
We gaan er van uit dat zijn ideeën 
de gedachten van de Kamer-
fractie weerspiegelen en een 
belangrijke inbreng vormt voor 
het verkiezingsprogramma. 
Daarom sturen we dit essay mee 
voor de leden die de BERICHTEN 
op papier ontvangen.  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